
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 4 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 2. oktober 2024. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Theresa Scavenius (UFG). 

 

Spørgsmål nr. 4:  

”Kan ministeren redegøre for, hvorfor der ikke er blevet lavet en sundhedsøkonomisk 

redegørelse siden 2009?” 

 

Svar: 

Ministeriet har ikke udarbejdet sundhedsøkonomiske redegørelser, hverken i 2009 

eller tidligere.  

 

Ministeriet har løbende gennem årene udgivet diverse analyser f.eks. ”Analyse af 

regionernes udnyttelse af kapaciteten på det somatiske sygehusområde” i 2013, 

”Sundheds- og ældreøkonomisk analyse” i 2018 og ”Løbende offentliggørelse af 

produktivitet i sygehussektoren”” i 2021. 
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